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Velemínsk˘

pozor 800 vytisku

nepouÏivat dingbaty

zasedání vÏdy dozadu

Knihovna Velemín V pfiíjemném prostfiedí místní knihovny si mÛÏete pÛjãit beletrii, nauãnou literaturu
a ãasopisy pro dospûlé a dûti. K dispozici jsou tituly z místní knihovny a z knihov-
ny K. H. Máchy v Litomûfiicích. Nabízíme meziknihovní sluÏby, informaãní sluÏby,
bezplatn˘ pfiístup na internet pro registrované ãtenáfie
ON-LINE katalog 
Odkaz na vyhledávání knih v katalogu místní knihovny ve Velemínû: 
https://velemin-katalog.knihovnalitomerice.cz

Místní knihovna Velemín 
Velemín 93 
V˘pÛjãní doba: 
sobota 8:30 - 10:30 hodin
Knihovnice: Mgr. Sylvie Holubová
http://velemin.knihovna.info

Místní knihovna Mile‰ov 
Mile‰ov 16
V˘pÛjãní doba: 
pondûlí 15:00 - 17:00 hodin
Knihovnice: Monika Koubová
http://milesov.knihovna.info

INFORMAâNÍ LIST OBCE VELEMÍN A âÁSTÍ OBCE MILE·OV • DOBKOVIâKY • BÍL̄  ÚJEZD
OPARNO • B¤EZNO • BÍLINKA • REÎN¯ ÚJEZD • BOREâ • KLETEâNÁ • HRU·OVKA • ZBOÎNÁ
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Slavnostní odhalení křížů a loučení s létem v Dobkovičkách
Dne 16. září 2023 se v 15 hodin sešlo 

bezmála 50 lidí, aby slavnostně odhalili  
4 zrestaurované kříže v Dobkovičkách a ne-
jen to. V rámci slavnostního odhalení nám 
u každého z křížů přidal zajímavý komentář 
pan PhDr. Vít Honys z Národního památko-
vého ústavu. Kromě křížů i lidu požehnal pan  
R.D. ICLic. Mgr. Jozéf Szeliga spolu  

s P. Mgr. Ing. Ladislavem Nádvorníkem 
SDB. Po žehnání nám u každého kříže 
v krojích zahrála kapela Pod tou naší starou 
lípou. Heligonku, vozembouch a lidové pís-
ně doplnila paní Lucie Popovič z Vinařství 
pod Radobýlem komentovanou degustací 
lokálních vín. 

Následovalo závěrečné posezení u ohně 

a loučení s létem v areálu u ČOV Dobkovič-
ky. Na čepu bylo připraveno plzeňské pivo 
s Kofolou a na rožni kýta. K poslechu hrála 
kapela Pod tou naší starou lípou a následně 
reprodukovaná hudba. 

Děkuji všem dobrovolníkům za pomoc 
s realizací této vydařené akce. 

 Lukáš William Šmíd
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U trati PŘED

U trati PO

Dolní náves PŘED

Dolní náves PO

Hranice katastrů PŘED

Hranice katastrů PO

Horní náves PŘED Horní náves PO



3

Milešovský kostel zdobí nový oltářní obraz 
V  sobotu  9.  září  2023  se  v  kostele  sv. 

Antonína  Paduánského  v  Milešově  konala 
slavnostní mše ke svátku Jména Panny Ma-
rie a k připomenutí 340. výročí bitvy u Vídně, 
ve které měl významnou roli hrabě Zdeněk 
Kašpar Kaplíř, pán na Milešově.
Nejprve  vystoupily  s  hudebním  příspěv-

kem děti ze základní školy. Následovala mše 
svatá  celebrovaná  generálním  sekretářem 
České biskupské konference P. Stanislavem 
Přibylem, CSsR.
Během bohoslužby byl  představen a po-

žehnán nový oltářní obraz. Svěcení obrazu 
bylo pro všechny návštěvníky překvapením 

a  jedinečným zážitkem, přítomen byl  i sám 
autor  obrazu  akademický  architekt  Václav 
Šmolík, který obraz představil a popsal. 
Slavnostní atmosféru navodil hudební do-

provod účinkujících ze ZUŠ Litoměřice a vy-
zdvihlo pěvecké sólové vystoupení Jozefíny 
Štěpánové za doprovodu Natálie Kopřivové.
Pro  zájemce  byla  připravena  i  krátká 

přednáška  o  samotném  průběhu  bitvy 
u Vídně.
Závěr  dopolední  akce  proběhl  v  duchu 

přátelského setkání s malým občerstvením.
Těšíme se na další příjemná setkání v na-

šem kostele. Vlasta Karfíková 
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Než  císař  Leopold  opustil  v  roce  1683 
Turky obléhanou Vídeň, jmenoval tzv. Tajné 
kolegium  deputovaných.  Jednalo  se  o  pět 
úředníků,  kteří  byli  po  dobu obléhání  hlav-
ního města  říše  zodpovědni  za  jeho  chod. 
Předsedou  těchto  pěti  byl  jmenován  slu-
žebně nejstarší a nejvýznamnější,  tehdy  již 
dvaasedmdesátiletý  Kašpar  Zdeněk  Kaplíř 
ze Sulevic. A že to byla volba velmi dobrá se 
ukázalo záhy.
V  letošním  roce  jsme si  výročí  této bitvy 

připomněli už po osmé v sobotu, 9. září, do-
polední mší v kostele sv. Antonína Paduán-
ského, místě posledního odpočinku Kašpa-
ra Z. Kaplíře,  a  následně  v  parku  zdejšího 
zámku.  Jako  každý  rok  strávili  návštěvníci 
Slavnosti Kaplířů v Milešově příjemné odpo-
ledne s hudbou, soutěžemi pro děti i dospě-

Připomněli jsme si výročí bitvy
lé,  ukázkami  východního  bojového  umění 
nebo večerní ohnivou show. Velký zájem byl 
o  prohlídky  zámku  se  zasvěceným  výkla-
dem jeho historie. 
Za příjemně  strávené  sobotní  odpoledne 

děkujeme  všem  návštěvníkům  Slavnos-
ti  a  technické  zajištění  akce  a  její  finanční 
podporu pak obci Velemín.
A na příští, 9. ročník a setkání s vámi se 

těší organizační tým milešovského festivalu.

Léto odhaluje půvab a pestrost hmyzích druhů Středohoří
Bílinka – A máme tu podzim. Na zahradě 

je sice stále ještě živo, ale na pestrost letní-
ho období už můžeme jen vzpomínat. I v le-
tošním roce bylo na Bílince a v okolní přírodě 
přes  léto co pozorovat. Konec prázdnin byl 
bohatý  především  na motýly.  Vedle  vcelku 
běžně se vyskytujících okáčů, perleťovců či 
baboček se v srpnu opět předvedl i chráně-
ný otakárek ovocný. Velký motýl  s  oranžo-
vými oky a výrazně dlouhými ostruhami vy-
hledává v krajině vyvýšená místa, teplé jižní 
svahy  s  dostatkem  růžovitých  dřevin,  jako 
jsou trnky, hlohy, slivoně. Právě ty pak slouží 
jako živné rostliny housenek.
Ne tak vzácná, přesto také velice zajíma-

vá  je  dlouhozobka  svízelová.  Na  rozkvetlé 
komuli  u  nás  v  létě  sice  svačí  pravidelně, 
ale pracuje tak rychle a často nevyzpytatel-
ně mění  směr  letu,  že  je objektivem  téměř 
nepolapitelná.  Jedná  se  o  motýla  z  čeledi 
lišajovitých, typických svým nočním životem. 
Dlouhozobka se však z této kategorie vymy-
ká a létá ve dne. Nektar z květů saje svým 
dlouhým  sosákem,  zatímco  se  nepřestá-
vá  třepetat  ve vzduchu, na květy neusedá. 
Připomíná tak kolibříka. Vyskytuje se v jižní 
Evropě  a  teplejších  částech  Evropy  střed-
ní, kam z jihu v květnu přilétá. Motýli u nás 
vyvedou  novou  generaci,  která  na  podzim 
následně  opět  odlétá  do  teplejších  oblastí. 
Na dlouhou cestu do teplých krajin se kromě 
dlouhozobky  vydávají  na  podzim  například 
také babočka admirál,  žluťásek čilimníkový 
nebo lišaj smrtihlav.
Dalším  zástupcem  hmyzí  říše,  kterého 

lze  i  na  Bílince  především  v  pozdním  létě 
pozorovat a který určitě stojí za zmínku,  je 
kudlanka nábožná. Své jméno získala kvůli 
tomu, že  její přední nohy připravené k  lovu 
připomínají ruce sepnuté k modlitbě. Většina 
lidí kudlanku zná jako mimořádného dravce 
s dokonalým maskováním. Kořist  lapí rych-
lým výpadem svých nohou a usmrtí obvykle 
ukousnutím hlavy. Živí se sarančaty, kobyl-
kami, cvrčky a dalším hmyzem, třeba i jinými 
kudlankami.
Z teplých stepí na 

jižní  Moravě  se  po-
stupně  (také  vlivem 
oteplování  podnebí 
a  takzvaným  hit-
chhikingem  =  sto-
pováním)  dostala 
k nám na sever. Na 
konci  léta  dochází 
k  páření  kudlanek. 
Samice  pak  kladou 
svá vejce do schrá-
nek zvaných ootéky, 
které  připevňují  na 
stonky  rostlin  nebo 
třeba  na  kameny. 
Neokřídlené  larvy 
se líhnou na jaře.
S  přicházejícím  podzimem  hmyzu  v  za-

hradě ubývá. Někteří bezobratlí odcestovali 
do Středozemí, jiní zimují v úkrytech, u spo-
lečensky žijících druhů, jako jsou sršně, vosy 
nebo čmeláci, přežívá pouze oplodněná krá-
lovna a ostatní dospělci před zimou hynou.

Blízko  lidských  obydlí  už  jsou  naopak 
zase více vidět vrabci, zvonci, sýkorky, stra-
kapoudi, sojky nebo třeba brhlíci. Na podzim 
se proto zaměříme na ně a na způsoby jejich 
přikrmování.  Různé  příkrmy  s  dětmi  určitě 
budeme  i  vyrábět.  Pokud  by  vás  zajímalo 
víc,  sledujte  instagramový  profil  spolek_ro-
hac. Veronika Weissová

Otakárek ovocný je krásný, velký motýl 
a patří k vzácným obyvatelům Českého 

středohoří.

Dlouhozobku poznáte podle neustálého 
třepetání křídel.

V pozdním létě lze 
u nás natrefit i na 

kudlanku.
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Loučení 
s prázdninami 
Dne 2. září se v areálu Sportovního cen-

tra  a  fotbalového  hřiště  Velemín  konala 
akce Loučení s prázdninami, které se  letos 
zúčastnilo okolo 120 dětí a stejný počet do-
spělých.  Pro  děti  byly  připravené  skákací 
atrakce včetně obří  lezecké stěny, skákací-
ho zámku, nafukovacích šipek a překážkové 
dráhy  i  střelnice. Mimo  jiné byla  také mož-

nost občerstvení,  kde nechybělo  čepované 
pivo nebo  tradiční  točená zmrzlina pro děti 
zdarma. Cílem těchto akcí  je nejen zábava 
pro  děti,  ale  také  stmelování  občanů  jako 
celku. Děkujeme Vám za účast a doufáme, 
že  se  uvidíme  i  na  dalších  akcích  pořáda-
ných obcí Velemín. Lukáš William Šmíd

Soutěž Miss Brambora 2023
Letos již 6. „bramborový ročník“ byl rozšířen o kategorie „Nejzají-

mavější výpěstek zeleniny nebo ovoce“ a „Nejchutnější bramborák“. 
Soutěžní a ochutnávací klání se uskutečnilo 22.9.2023 na fotbalo-
vém hřišti v Milešově.
Tímto zároveň vyslovujeme poděkování TJ Sokol Milešov za po-

skytnutí přístřeší a možnost občerstvení po celou dobu konání akce.
Kategorie „Nejtěžší brambora“ se  zúčastnilo  7  soutěžících  . 

Nejtěžší brambora vážila 703 g a vypěstoval ji Petr Ištvaník, gratu-
lujeme.

Kategorie „Zajímavá brambora“ se zúčastnilo 6 soutěžících . 
Dámská komise pod taktovkou Ivanky Richterové , po náročném 
rozhodování, aniž by věděla koho brambory jsou, vybrala zajíma-
vou bramboru Vlastimila Rendla a nazvala ji „Zárodek doby ledové“, 
gratulujeme.

Rovněž tak 5ti členná komise s předsedkyní Míšou Hladíkovou 
rozhodovala o nechutnějším bramboráku a zahradnickém výpěst-
ku. I zde byla soutěž anonymní. No, a jak to dopadlo? Nejchutnější 
bramborák vykouzlil Tomáš Smidovčin, gratulace a nejzajímavější 
výpěstek vyšlechtil Láďa Karfík st. A to za červenou řepu, gratulace.

Je třeba vyzdvihnout velké poděkování Petrovi Ištvaníkovi, pod 
jehož dirigováním byly bramboráky na dobrém vepřovém sádélku 
opékány. 

A komu nestačily dobroučké bramboráky, tak měl možnost si 
smlsnout na super dobrých kremrolích, hádejte od které cukrářky 
byly? No přece tradičně od Katky Smidovčinové. Jen se po nich za-
prášilo. Sladké pokušení doplnila jablkovým štrůdlem paní učitelka 
Eva Mazánková. Oběma dámám vyslovujeme velké díky.

Rovněž tak děkujeme OÚ Velemín za finanční příspěvek 1500,-Kč 
na konání soutěže.

Pohodová atmosféra přetrvala až do dalšího dne. Budeme rádi, 
když se příštího ročníku účastní více přespolních a těšíme se na 
další již 7. ročník. Pěstitelům Zdar.

Za výbor T. Smidovčin, K. Hunča
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Od Antonína k Antonínovi s Antonínem

Památky Milešova a jeho blízkého okolí si prohlédli zájemci 
o místní historii v sobotu 7. října.

Akce začala v kostele sv. Antonína Paduánského, následovala té-
měř čtyřhodinová komentovaná procházka s Antonínem Kadlecem, 
který nadšence dovedl až k soše sv. Antonína, umístěné u cesty ke 
Kocourovu.

Jedinečný soubor výkladů (o významu a architektuře) jak k hlav-
ním památkám Milešova, tak i k unikátním barokním sochám v naší 
kouzelné krajině v podání Antonína zaujal četné množství účastníků 
i ze vzdálenějšího okolí.

Naše krajina a památky přilákaly nejen místní občany, ale i nad-
šence z Mělnicka, Mostecka a Děčínska. 

Příznivé počasí s nádechem podzimu a příjemná nálada umocnily 
pozitivní zážitek z celé akce. Vlasta Karfíková
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Vítání nových občánků 
Maminky a tatínkové, babičky a dědečko-

vé, a hlavně nově narozené děti v kočárcích 
a v náručích, ti všichni zaplnili v sobotu dne 
23. září 2023 sál sportovního centra ve Ve-
lemíně na tradiční vítání občánků. Nové pří-
růstky přivítal starosta Petr Křivánek. Jejich 
přání do života i upomínkové dárky si odnes-
li rodiče 11 dětí. V celkovém počtu převládali 
kluci, kterých bylo 9. 
Na vítání občánků vystoupily děti (Sabina 

Rejzková,  Vanesa  Rejzková,  Julie  Hýno-
vá, Rozálie Hurtová)  z  naší  základní  školy 
se  svým  kulturním  programem  a  na  flétnu 
nám zahrála Michaela Holubová ze základ-
ní umělecké školy z Lovosic, pod vedením 
paní učitelky Šárky Rainerové.
Dětem i rodičům přejeme vše dobré, har-

monický život plný radosti a především pev-
né  zdraví. Do řad občanů Velemínska byli 
přivítání:
Kopecká Livia • Zajíc Julián
Johanovský Jáchym • Týřová Ema
Kučera Jan • Svoboda Stanislav
Nový Matěj • Urban Erik
Král Matěj • Bílý Dominik • Matějka Martin
Fotky z vítání občánků ke stažení zde:
https://www.rajce.idnes.cz/katele/album/vi-
tani-obcanku-2023
(foto: Šmídová Kateřina)

Pavezová Kateřina 
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CÍLE KOMISE JE: 
- přijímat problémy, nápady a návrhy občanů ke zlepšení kultury a prostředí obcí 

Velemínska 
- zapojit zastupitele z dotčených obcí do řešení podnětů občanů k jejich rychlému 

vyřízení 
- předkládat podněty Radě obce, evidovat je a kontrolovat/urychlovat jejich řešení 
- koordinovat a zajistit zpětnou komunikaci k občanům 
- dle závažnosti stanovit prioritu problému a posunout tak jeho řešení  

 

ČLENOVÉ KOMISE: 
- Tereza Hájková (předseda) 
- Milan Materna  
- Milan Hýn 
- Jiří Týř 

 

ZADÁNÍ PODNĚTU : 
- www.velemin.cz 
- podnety@velemin.cz 
 

Touto cestou je možno 
komunikovat se členy 
komise, kteří se budou 
snažit najít spolu s vedením 
obce co nejbližší termín 
řešení a správného řešitele. 
Na podněty budeme co 
nejrychleji reagovat.  
 
Pokud to bude možné, 
posílejte i FOTO k problému 

Po přihlášení je možno 
sledovat stav řešení Vašeho 
podnětu. 

Komise bude pravidelně 
komunikovat s Radou obce 
a zastupitelstvem o stavu 
řešení, prioritách a 
termínech. 
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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 
OBCE VELEMÍN (DLE § 95 ZÁKONA 
O OBCÍCH, V PLATNÉM ZNĚNÍ) Č. 3/2023 
KONANÉHO DNE 25. 9. 2023 
OD 18.00 HODIN

 Přítomni: Brůna František, Ing. Garabáš 
Josef, Hladík Oldřich, Bc. Hýn Milan, Janda 
Petr, Kočová Jana, Křivánek Petr, Mgr. Ma-
líková Ladislava, Ing. Materna Milan, Rajniš 
Vlastimil, Ing. Rainer Evžen, Mgr. Rendl Vít, 
Ing. Skalický Jiří,
Omluveni: Černohorský Jan, Hájková Tere-
za, 

BOD Č. 1 
ÚVOD

Předsedající  schůze  -  starosta  p.  Křivá-
nek - přivítal členy zastupitelstva a přítomné 
občany. Je přítomno 13 z 15 členů ZO, tzn. 
zastupitelstvo obce je usnášeníschopné. 
Předsedající schůze konstatoval, že zase-

dání  bylo  řádně  svoláno  v  souladu  s  §  92 
zákona  č.  128/2000  Sb.,  o  obcích  (obecní 
zřízení), v platném znění. Informace podle 
§ 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřed-

ní desce Obecního úřadu Velemín zveřejně-
na v souladu se zákonem po dobu nejméně 
7 dní a současně byla zveřejněna na „elek-
tronické úřední desce“. 
Následně  předsedající  určil  zapisovatele 

p. Lukáše Williama Šmída a ověřovatele zá-
pisu - J. Kočová a Ing. M. Materna.
Dále starosta přednesl návrh na složení 
návrhové komise:
Mgr. L. Malíková, Ing. J. Garabáš, Ing. E. 
Rainer
Hlasování: pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0
Usnesení č. 31/2023: Zastupitelstvo 
schvaluje návrhovou komisi ve složení: 
Mgr. L. Malíková, Ing. J. Garabáš, Ing. E. 
Rainer

Dále předsedající seznámil přítomné s ná-
vrhem programu. K návrhu nebyly vzneseny 
připomínky a návrhy na další doplnění. Před 
hlasováním dal předsedající možnost vyjád-
řit se přítomným občanům:
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje následují-
cí program dnešního zasedání:

1. Úvod (určení ověřovatelů zápisu a za-
pisovatele) 
2. Zpráva starosty obce 
3. Hospodaření obce 
4. Změny rozpočtu obce na r. 2023 
5. Majetek obce 
6. Různé 
7. Diskuse, závěr

Hlasování: pro: 13  proti: 0 zdržel se: 0
Usnesení č. 32/2023 bylo schváleno

BOD Č. 2 
ZPRÁVA STAROSTY OBCE

Starosta obce seznámil přítomné s jedná-
ním rady obce od posledního veřejného jed-
nání zastupitelstva obce a s činností obec-
ního úřadu. 

BOD Č. 3 
HOSPODAŘENÍ OBCE

a) Starosta obce seznámil přítomné s hos-
podařením obce za měsíce  leden až srpen 
2023  a  se  stavy  peněžních  prostředků  na 
účtech obce (ke dni 25. 9. 2023):
Návrh na usnesení:

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprá-
vu o hospodaření obce za měsíce leden 
až srpen 2023. 
Výsledek hlasování: Pro: 13, proti 0, zdr-
žel se: 0
Usnesení č. 33/2023 bylo schváleno

b)  Projednáno  přidělení  dotace  z  Ústec-
kého kraje ve výši 200.000,- Kč na pořízení 
projektové  dokumentace  na  vodovody  Bo-
reč a Kletečná. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí do-
tace z Ústeckého kraje ve výši 200.000,- 
Kč na pořízení projektové dokumentace 
na vodovody Boreč a Kletečná.
Výsledek hlasování: Pro: 13, proti 0, zdr-
žel se: 0
Usnesení č. 34/2023 bylo schváleno

c) Projednáno přijetí dotace z Ministerstva 
životního prostřední – Státní  fond životního 
prostředí ve výši 2,567.461,69,- Kč na rea-
lizaci projektu „Komunitní energetika s vyu-
žitím FVE v obci Velemín“. Způsobilé výda-
je  činí  4,437.000,-  Kč,  spoluúčast  obce  by 
měla být ve výši 1,869.538,31 Kč. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí do-
tace z Ministerstva životního prostředí 
ČR, Státní fond životního prostředí ČR, 
ve výši 2,567.461,69,- Kč na realizaci pro-
jektu „Komunitní energetika s využitím 
FVE v obci Velemín“. Současně schvalu-
je spoluúčast obce ve výši 1,869.538,31 
Kč. 
Výsledek hlasování: Pro: 13, proti 0, zdr-
žel se: 0
Usnesení č. 35/2023 bylo schváleno

BOD Č. 4 
ZMĚNY ROZPOČTU OBCE NA R. 2023
a) Starosta obce p. Křivánek seznámil pří-

tomné s nutností realizace změn v rozpočtu 
obce – rozpočtového opatření z důvodu do-
rovnání skutečného příjmu a výdajů a přesu-
nu mezi  jednotlivými kapitolami  - specifika-
ce  jednotlivých částek a kapitol  je uvedena 
v  příloze  tohoto  zápisu  včetně  zdůvodnění 
jednotlivých změn. Celkem se  jedná o zvý-
šení  příjmové  části  rozpočtu  o  1,786.178,- 
Kč  a  zvýšení  výdajové  části  rozpowwčtu 
o 1,968.840,- Kč. Rozdíl ve výši -182.662,- 
Kč bude kryt ze zůstatků na účtech obce. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočto-
vé změny – rozpočtové opatření v příjmo-
vé části o 1,786.178,- Kč a výdajové části 
ve výši 1,968.840,- Kč tak, jak byly před-
neseny a jsou specifikovány v příloze to-
hoto zápisu. Rozdíl ve výši -182.662,- Kč 
bude kryt ze zůstatků na účtech obce. 
Výsledek hlasování: Pro: 13 proti 0, zdr-
žel se: 0
Usnesení č. 36/2023 bylo schváleno

BOD č. 5 
Majetek obce

a)  Projednána  žádost  paní  Lucie  Ková-
říkové  o  opakované  projednání  odkoupe-
ní  částí  pozemků  p.č.  658/3  a  666/1v  k.ú. 
Dobkovičky,  která  byla  projednána  zastu-
pitelstvem  13.9.2021.  Jako  nabyvatelé  byli 
schváleni paní Lucie Kováříková a pan Ru-

dolf  Vajgl,  dle  spoluvlastnických  podílů  na 
sousedících nemovitostech. Důvodem opa-
kovaného  projednání  je  rozchod  nabyvate-
lů  a  tím  nevyřešené majetkoprávní  vztahy. 
Paní  Kováříková  žádá  o  převod  pouze  na 
svou osobu. Jedná se o části pozemků, kte-
ré jsou žadateli užívány jako zahrada a dvůr 
u rodinného domu. Dle GP č. 198-323/2021 
se jedná o pozemky p.č. 666/9 o výměře 63 
m2 a p.č. 658/4 o výměře 30 m2. Prodej bude 
realizován po vyřešení spoluvlastnictví mezi 
paní Kováříkovou a panem Vajglem.
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej 
pozemků p.č. 658/4 a 666/9 v k.ú. Dobko-
vičky paní Lucii Kováříkové, Dobkovičky 
24. Prodej bude realizován po vyřešení 
spoluvlastnictví mezi paní Kováříkovou 
a panem Vajglem. Cena pozemků bude 
stanovena odhadcem nemovitostí jako 
tržní cena – cena obvyklá. Náklady spo-
jené s vyhotovením kupní smlouvy, geo-
metrickým zaměřením, oceněním a po-
volením vkladu do KN budou hrazeny 
nabyvatelem. 
Výsledek hlasování: Pro: 13, proti 0, zdr-
žel se: 0 
Usnesení č. 37/2023 bylo schváleno

b)  Projednána  žádost  p.  Lukáše  Kučery, 
Vchynice 110, 410 02 Lovosice o odkoupení 
části pozemku p.č.124/12 v k.ú. Boreč u Lo-
vosic. Jedná se o pozemek určený k výstav-
bě rodinných domů. Část pozemku zůstane 
ve vlastnictví obce, protože  je zde umístěn 
vrt  na  pitnou  vodu  a  bude  zde  vybudován 
objekt úpravny vody s vodojemem.
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej 
části pozemku p.č.124/12 o výměře dle 
výsledku geometrického zaměření v k.ú. 
Boreč u Lovosic panu Lukáši Kučerovi, 
Vchynice 110. Cena pozemku bude sta-
novena odhadcem nemovitostí jako tržní 
cena – cena obvyklá. Náklady spojené 
s vyhotovením geometrického plánu, 
vyhotovením kupní smlouvy, oceněním 
a povolením vkladu do KN budou hraze-
ny nabyvatelem. 
Výsledek hlasování: Pro: 13, proti 0, zdr-
žel se: 0 
Usnesení č. 38/2023 bylo schváleno

BOD Č. 6 
RŮZNÉ 

Žádný bod k projednání

BOD Č. 7 
DISKUSE 

p. Kněžková – Požádala o zabezpečení 
osvětlení  od  domu  čp.  154  směrem  k  Ry-
bářské baště v Milešově a o změnu jízdního 
řádu  „školního“  autobusu  tak,  aby  autobus 
odjížděl z Milešova dříve.

p. Janda, místostarosta - Projekt na toto 
veřejné osvětlení jsme zpracovali již před 6 
lety, ale skončilo  to u nesouhlasu vlastníka 
nemovitosti p. Tétauera, kde měl vést kabel. 
Ještě  prověříme možnost mobilního  osvět-
lení.

p. Křivánek, starosta –  Přesunutí  času 
odjezdu  autobusu  z  Milešova  nebude  pro-
blém.

p. Kněžková – Zeptala se, jak je možné, 
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že z parkoviště v Milešově z 50,- Kč není ani 
koruna do obecní kasy.

p. Křivánek, starosta  –  Protože  parko-
viště  není  na  pozemku  obce.  Vlastníkem 
pozemku  je  TJ  Sokol  Milešov.  Současné 
parkoviště je dočasné, je zpracovávána pro-
jektová dokumentace na odstavnou plochu 
pro auta v oblasti starého hřiště.

p. Pitek – Zeptal se, kdo je autorem tex-
tu, který po Milešově rozvážel p. Karfík a je 
umístěn  ve  vývěsce  ZO KSČM. Dokument 
je podepsán občanská iniciativa Žijeme pod 
Milešovkou, což je v podstatě anonym. Zají-
mají mě konkrétní jména.

p. Brůna, zastupitel  – Psali  jsme  to my 
společně, jako petiční výbor, já jsem byl ten 
hlavní iniciátor.

p. Pitek – Není pravda, že by z parkování 
obec neměla ani korunu. Pozemek parkovi-
ště je TJ Sokol Milešov, tedy spolku. Já tam 
mám  pozemek,  který  je můj  soukromý,  na 
kterém  jsme mimo  jiné  nechali  14  let  par-
kovat auta zadarmo,  včetně auta p. Brůny. 
Od té doby, co mu vadí, že mu přímo před 
barákem parkují auta,  tak  jsem na své ná-
klady nechal pozemek oplotit. Podepsala se 
dohoda s TJ Sokol Milešov, že ty auta budou 
parkovat na  té odstavné ploše,  kde od za-
čátku vybudování hřiště parkují. Dohodlo se, 
aby TJ Sokol Milešov nenechával parkovat 
zdarma cizí turisty, kteří jdou na Milešovku, 
že  se  tam  umístí  parkovací  automat,  který 
jasně sčítá  toho, kdo  tam přijde a kdo  tam 
zaplatí. Každý měsíc se peníze vyúčtují,  je 
to příjem TJ Sokol Milešov a mě platí 50 % 
za  to,  že  jsem  tam  ten  automat  pořídil,  že 
se tam přejíždí přes náš pozemek a je s tím 
hodně starostí. Musím tam jezdit opravovat 
ten  automat,  musím  tam  doplňovat  lístky 
a  jezdit s drobnými na výměnu za bankov-
ky do banky. Obec Velemín  tam má pouze 
malý  růžek  nahoře,  na  kterém  se  parkuje 
jen velmi zřídka. Obec má smlouvu nájemní 
s TJ Sokol Milešov, za kterou TJ platí nájem. 
Od ledna letošního roku má TJ Sokol Mile-
šov díky této věci příjem, který se pohybuje 
kolem 15 – 20  tisíc korun měsíčně. A  ještě 
je  tady  tabulka s nepodloženými údaji, kde 
jsou průjezdy  vozidel  i  dvojnásobné než  je 
skutečnost.

p. Brůna, zastupitel –  Zastupitelstvo  si 
opakovaně  tyto  statistiky  průjezdů  žádalo. 
Nevěřilo  tomu, když  jsme ukazovali  fotodo-
kumentaci. Proto jsme pořídili systém, který 
zaznamenává průjezdy vozidel. Jsem ocho-
ten tyto záznamy komukoliv ukázat.

p. Kněžková – Zeptala se, zda bude obec 
žádat o dotaci na parkoviště v Milešově.

p. Křivánek, starosta – V případě, že bu-
deme mít projektovou dokumentaci a bude 
dotace vypsána, tak se o ni budeme snažit.

p. Janda, místostarosta - V žádném pří-
padě jsme omezení parkování v obci Milešov 
nedělali účelově kvůli dočasnému parkovišti 
u hřiště. Současné omezení parkování jsme 
řešili s odborem dopravy a policií v době ješ-
tě před peticí v Milešově. 

p. Pitek – Několikrát  jsem p. Brůnu upo-
zorňoval na černou stavbu v Milešově, kte-
rou prování p. Zikmund. Vy jste mi na to od-
pověděl,  že  ta  stavba  je  v  pořádku. Trváte 
na tom?

p. Brůna, zastupitel  –  Když  jsem  to  na-
posledy řešil s p. Zikmundem, tak mi sdělil, 

že  je  stavba  v  pořádku  a  ukazoval  nějaké 
papíry.

p. Pitek – Dotázal  jsem  se  na MěÚ  Lo-
vosice, kde mi stavební úřad sdělil, že žádné 
stavební povolení na p. p. č. 82 v k. ú. Mi-
lešov u Lovosic nevydával. Dne 2. 6. 2023 
pokračuje řízení o odstranění stavby. A udě-
lali  zastupitelé  z Milešova  něco  pro  nápra-
vu? Stavba je nebezpečná svými výjezdy do 
hlavní  silnice  bez  dopravního  zrcadla,  kde 
nejsou dodrženy rozhledové vzdálenosti. Já 
jsem byl osočený, že kradu vodu z obecního 
rybníka,  že  si  tam  vozíme  vodu  pro  krávy. 
Ano,  vozíme si  tam vodu pro krávy, máme 
na  to  smlouvu  s  obcí.  Smlouva  vznikla  na 
základě  toho,  že  část  rybníka  nám  pat-
ří.  Nikdy  jsme  po  obci  nenárokovali  žádné 
peníze,  nijak  jsme  ji  neomezovali  v  rámci 
rybolovu,  který  tam probíhá. Ti  rybáři,  kteří 
tam dnes chodí, kupují si na obci povolenky, 
tak loví z našich pozemků. Byl jsem osoče-
ný  členy  vaší  skupiny,  že  tam  kradu  vodu. 
Máme  k  tomu  všechna  povolení  ze  všech 
úřadů,  která  k  tomu  jsou  potřeba,  ať  je  to 
správa CHKO, vodoprávní úřad, ORP či Po-
vodí Ohře. Na druhou stranu,  jeden z  vás, 
zase  p.  Zikmund,  tak  má  už  dlouhé  roky 
ze  své  zahrady  trubku,  kterou  čerpá  vodu 
z obecního rybníka pod zámkem. Ptal jsem 
se na obci,  jestli  je k  tomu nějaká smlouva 
a není. Vy  totiž  řešíte pouze věci,  které se 
vám hodí. Další  věc.  Vy  dnes  zveřejňujete 
takové  věci  ve  vývěsce  ZO  KSČM.  Je  to 
obecní majetek. Máte vy smlouvu na to, že 
tam máte vývěsku umístěnou? 

p. Hladík,  zastupitel  –  Žádnou  smlouvu 
nemáme, protože když se na něčem domlu-
víme, tak nepotřebujeme právníka. Doposud 
to fungovalo na základě domluvy.

p. Pitek  –  Takže  vy  můžete  na  základě 
domluvy a nás honíte úplně se vším všudy. 
Já bych byl  rád, aby se dalo do zápisu, že 
požaduji  odstranění  těch  vašich  nástěnek, 
protože  tam  nemají  co  dělat.  Je  to  obecní 
majetek a vy na něm parazitujete.

p. Horváthová –  Je  pořizován  zvukový 
záznam zasedání?

p. Křivánek, starosta – Oficiální zvukový 
záznam pořizován není.

p. Pitek – Já budu rád, když bude v zápise 
zaznamenán  návrh  na  odstranění  vývěsek 
ZO KSČM a  iniciativy  v Milešově  a  to  aby 
obec začala aktivně činit proti černé stavbě 
p. Zikmunda. Bylo by dobré, kdyby tyto zá-
ležitosti měli  na  starosti  zastupitelé  z Mile-
šova, protože jsou místně příslušní. A další 
věc.  Kde  vlastně  berete  tu  drzost  určovat, 
co kdo může na svém soukromém pozemku 
dělat. Jestliže je pozemek TJ Sokol Milešov, 
tak ať si tam dělá, v rámci platných zákonů, 
co chce.

p. Pazdera –  Peníze  jdou  konečně  do 
fotbalu.  Peníze  vybrané  z  parkovacího  au-
tomatu nekorespondují se zatížením silnice 
ani z 20 %. Řekněte si a spočítáme ty pení-
ze z automatu společně,  jenom pro to, aby 
byli  lidi  v klidu.  Já  jsem správný hospodář. 
Ty peníze pomáhají klukům. Doteď tam kluci 
jezdili gratis, teď jim dáme aspoň na benzín. 

p. Brůna, zastupitel –  Tak  jak  to  dává 
smysl tobě, tak to dává smysl nám pro celou 
obec.

p. Kněžková – Statek v Milešově na návsi 
se rozpadá, žádám obec o zabezpečení to-

hoto objektu, jinak to někoho zabije.
p. Křivánek, starosta  – Několikrát  jsme 

jednali s novým vlastníkem a byli jsme ujiš-
těni, že začínají projektové práce a nějakou 
část už strhli a odvezli.

p. Kněžková – Může obec uzavřít chod-
ník, který tam vede? Protože já mám obavy, 
že  se  tam  někomu  něco  stane,  protože  to 
tam neustále padá. Dále prosím o aktivnější 
přístup k zimní údržbě komunikace u naše-
ho domu a děkuji.

p. Kunrtová  –  Zeptala  se  na  řešení  ve 
věci nelegálních vrtů p. Chábkové.

p. Křivánek, starosta –  Ihned po zjiště-
ní situace jsme věc oznámili na vodoprávní 
úřad  do  Lovosic. Hydrogeolog  ještě  jedno-
značně posoudí vliv tohoto nelegálního vrtu 
na okolní objem vody u vás, pana Stoklásku 
a  p.  Lacheho.  V  případě,  že  se  zjistí  sou-
vislost  s  úbytkem  vody  ve  vaší  studni,  tak 
realizaci  tohoto  vrtu  nepovolí  a  nařídí  jeho 
zrušení tak, aby došlo k navrácení předešlé-
ho stavu.

p. Virt – Zeptal se na vybudování kanali-
zace v lokalitě máchadla ve Velemíně.

p. Janda, místostarosta  –  Kontaktoval 
jsem  člověka,  který  nám  měl  zpracovávat 
výběrové  řízení,  že  oslovíme  firmy,  které 
mají kapacity. Bohužel zatím žádná firma na 
tuto akci nemá kapacitu.

p. Virt – Bude tato akce zohledněná v roz-
počtu obce na příští rok?

p. Janda, místostarosta – Bude,  stejně 
jako vodovod na Stružence.

p. Kadlec –  Požádal,  aby  rámy  a  kon-
strukce  fotovoltaiky  na  školce  ve Velemíně 
byly v černé matné barvě.

p. Křivánek, starosta – S  tím  souhlasí-
me.

p. Štilcová – Jaký je pořadník na obecní 
sociální byty a jaké jsou požadavky na jeho 
udělení.

p. Křivánek, starosta –  Žádosti  o  byty 
eviduje  p.  Pavezová.  O  udělení  bytů  roz-
hoduje  rada  obce  na  základě  zdůvodnění 
žádosti,  trvalého pobytu žadatele a dalších 
charakteristik,  které  jsou  součástí  interní 
metodiky rady obce.

p. Štilcová – Zeptala se na doplnění či vý-
měnu písků na dětských hřištích.

p. Křivánek, starosta – V jarním období 
bude vyměněn. 

p. Karfík – Jak to vypadá s víceúčelovým 
hřištěm na Bílince, kdy bude otevřeno a zda 
můžeme parkovat na cestě u domu p. Wei-
sse.

p. Janda, místostarosta – Aktuálně bude 
požádáno  o  dodatečné  stavební  povolení 
a budeme se snažit stavbu legalizovat a do-
končit  tak,  aby  bylo  příští  rok  předáno  do 
užívání.

p. Karfík – Uvažujete o vyčištění obecní 
studny na Bílince?

p. Janda, místostarosta – Neuvažujeme.
p. Karfíková – Zeptala se na zimní údržbu 

chodníků v Milešově.
p. Janda, místostarosta – Mám napsá-

no. Budeme rádi, kdyby se v Milešově našel 
někdo, kdo by se staral o zimní údržbu, kdo 
by to dostal zaplacené.

p. Karfíková –  Zeptala  se  na  opravu 
domu zdraví ve Velemíně.

p. Křivánek, starosta – Obecní úřad, by-
tový dům v Dobkovičkách a bývalé zdravotní 
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středisko jsou ještě potřeba opravit. S jejich 
opravami počítáme a do budoucna je plánu-
jeme.

p. Karfíková  –  Poděkovala  za  podpo-
ru kulturních akcí ze strany obce a zeptala 
se na kontakt na kulturní komisi pro případ 
větší  fyzické pomoci,  která byla minulý  rok 
zřízena.

p. Materna  –  Jestli  můžu  za  slečnu 
Hájkovou,  protože  i  já  jsem  jejím  členem. 
Zřídili  jsme  nový  e-mail  podnety@velemin.
cz, který bude sloužit pro kontaktování této 
komise  ve  věcech  nejen  kulturních  akcí, 
ale  i zkrášlování veřejného prostoru. Jejími 
členy jsem já, p. Hýn, p. Týř a předsedkyně 
slečna Hájková. Na tento e-mail máme pří-
stup všichni tak, abychom mohli operativně 
reagovat na vzniklou situaci a věc případně 
projednat s vedením obce.

p. Weiss  –  Zeptal  se,  zda  může  někdo 
parkovat  na  příjezdové  cestě  k  našemu 
domu na Bílince.

p. Janda, místostarosta –  Primárně  je 

cesta  vybudována  jako  přístupová  pro  váš 
dům. Asi  by  se  nikomu  nelíbilo,  kdyby mu 
někdo parkoval ve vjezdu.

p. Weiss – Kdo bude provozovat hospodu 
na Bílince dále po úmrtí p. Licinberka.

p. Janda, místostarosta – Jeho potomci 
pravděpodobně aktuálně řeší pohřeb a další 
záležitosti budou řešit později.
Závěr  veřejného  zasedání  zastupitel-

stva obce provedl starosta p. Petr Křivánek 
(21.15 hod.)

Zápis byl vyhotoven  dne 2. 10. 2023
Zapisovatel:  Šmíd L. W.

Ověřovatelé zápisu: Kočová J.
Ing. Materna M.

Starosta: Petr Křivánek
Dne: 2. 10. 2023
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Velemínsk˘

pozor 800 vytisku

nepouÏivat dingbaty

zasedání vÏdy dozadu

Knihovna Velemín V pfiíjemném prostfiedí místní knihovny si mÛÏete pÛjãit beletrii, nauãnou literaturu
a ãasopisy pro dospûlé a dûti. K dispozici jsou tituly z místní knihovny a z knihov-
ny K. H. Máchy v Litomûfiicích. Nabízíme meziknihovní sluÏby, informaãní sluÏby,
bezplatn˘ pfiístup na internet pro registrované ãtenáfie
ON-LINE katalog 
Odkaz na vyhledávání knih v katalogu místní knihovny ve Velemínû: 
https://velemin-katalog.knihovnalitomerice.cz

Místní knihovna Velemín 
Velemín 93 
V˘pÛjãní doba: 
sobota 8:30 - 10:30 hodin
Knihovnice: Mgr. Sylvie Holubová
http://velemin.knihovna.info

Místní knihovna Mile‰ov 
Mile‰ov 16
V˘pÛjãní doba: 
pondûlí 15:00 - 17:00 hodin
Knihovnice: Monika Koubová
http://milesov.knihovna.info

INFORMAâNÍ LIST OBCE VELEMÍN A âÁSTÍ OBCE MILE·OV • DOBKOVIâKY • BÍL̄  ÚJEZD
OPARNO • B¤EZNO • BÍLINKA • REÎN¯ ÚJEZD • BOREâ • KLETEâNÁ • HRU·OVKA • ZBOÎNÁ

Nav‰tivte knihovnu ve Velemínû a Mile‰ovû
V pfiíjemném prostfiedí místní knihovny si mÛÏete pÛjãit belet-
rii, nauãnou literaturu a ãasopisy pro dospûlé a dûti. K dispo-
zici jsou tituly z místní knihovny a z knihovny K. H. Máchy v Li-
tomûfiicích. Nabízíme meziknihovní sluÏby, informaãní sluÏby,
bezplatn˘ pfiístup na internet pro registrované ãtenáfie
ON-LINE katalog 
Odkaz na vyhledávání knih v katalogu místní knihovny ve Ve-
lemínû: https://velemin-katalog.knihovnalitomerice.cz

Místní knihovna Velemín 

Velemín 93 

V˘pÛjãní doba: 

sobota 8:30 - 10:30 hodin

Knihovnice: Mgr. Sylvie Holubová

http://velemin.knihovna.info

Místní knihovna Mile‰ov 

Mile‰ov 16

V˘pÛjãní doba: 

pondûlí 15:00 - 17:00 hodin

Knihovnice: Monika Koubová

http://milesov.knihovna.info

VáÏení obãané, Zastupitelstvo obce Velemín Vás zve na vefiejné
zasedání, které se koná v pondûlí dne 14. bfiezna 2022 od
18 hodin v sále Sportovního centra Velemín (u fotbalového hfii‰tû).

Pozvánka

VELEMÍNSK¯ ZPRAVODAJ - Vydává Obecní úfiad ve Velemínû  • Náklad tohoto vydání je 800 ks. • Pro obãany obcí v˘tisk zdarma •
Pfiíspûvky do zpravodaje zasílejte na OU Velemín.

TENTO ZPRAVODAJ JE ZAREGISTROVÁN NA MINISTERSTVU KULTURY V PRAZE – evidenãní ãíslo: MK âR E 19962

Vážení občané, Zastupitelstvo obce Velemín Vás zve na veřejné 
zasedání, které se koná v pondělí dne 18. 12. 2023 od 18.00 
hodin v sále Sportovního centra Velemín (u fotbalového hřiště).

UZÁVĚRKA PŘÍŠTÍHO                
VYDÁNÍ ZPRAVODAJE 

JE 5. LEDNA 2024

Kdy Akce Kde Pořadatel
28.10. Světélkování Bílinka p. Ducháčková
24.11. Vánoční tancovačka pro dospělé sál na Bílince Březno (nejen) pro děti
25.11. Vánoční tvoření Milešov
2.12. Adventní věncování pro rodiny sál na Bílince Březno (nejen) pro děti

2.12. 14:00 Vánoční jarmark ZŠ a MŠ Velemín areál ZŠ Velemín ZŠ a MŠ Velemín
3.12. 18:00 Rozsvícení vánočního stromu u OÚ Velemín Obec Velemín
9.12. 16:00 Mikulášská nadílka ve Velemíně Motorest Obec Velemín

9.12. Mikulášská na Bílince sál na Bílince p. Ducháčková
13.12. 15:00 Společenské setkání seniorů Motorest Obec Velemín

prosinec Zpívání u stromečku altán Březno Březno (nejen) pro děti
1.1. 17:00 Novoroční ohňostroj hřiště Velemín Obec Velemín

Změny vyhrazeny.

Plán kulturních akcí obce Velemín na rok 2023




